[bookmark: OLE_LINK1]國立臺北藝術大學鼓勵國內外學人來校訪問研究或創作
申請表
Taipei National University of the Arts promotes domestic and foreign scholars to visit the university for research or creation application form
	1、 申請人個人資料Applicant's personal information

	姓名
Name
	(中文) (Chinese)
(英文) (English)
	服務機構
及職稱
Service institution and current position
	

	性別
 Gender
	□男Male  □女Female
	出生日期
Date of birth
	年         月         日
Year       Month       Day

	國籍
Nationality
	
	身分證號
I.D. No.
護照號碼
Passport No.
	

	地址
Address
	(通訊處Contact address)

	
	(戶籍Household registration)

	E-mail
	
	聯絡方式
Contact information
	(O)
(H)
(Mobile)
(Fax)

	研究
專長
Research expertise
	

	主要
學歷
Academic background
	

	相關
經歷
Relevant
experience 
	

	學術或展演成果（請檢附個人學術著作或作品代表作一份及最近五年內發表之目錄）
Academic or performance achievements (please attach a copy of personal academic works or representative works and the record published in the last five years)

	二、申請類別      □專題研究        □合作創作
          Application                     Thematic                           Co-creation
Category                          research                            and collaboration 

	計畫名稱
Project
name
	中文
Chinese
	

	
	英文
English
	

	三、訪問學術單位
     Visiting academic institution 

	單位名稱
Institution
name
	
	合作研究/創作計畫主持人或單位主管
Collaborative research/creation principal investigator or unit supervisor
	

	四、訪問研究期間
       Period of visiting
	       年     月       日      至         年     月     日
      Year    Month   Day      to         Year   Month   Day 
＊申請通過者如利用休假或公假期間至本校訪問研究，須依各學術單位指定期間內請提出所屬機構同意休假或公假來訪研究證明。
＊Granted applicants visiting the school for research during holiday or official leave must submit a certificate of consent within the specified period from each academic department.

	五、擬參與之本校學術單位合作研究/創作計畫主持人表示意見
The collaborative research/creation principal investigator of the academic unit participating in this project states the evaluation opinions. 
＊內容含該訪問研究創作對於單位學術創作發展影響與貢獻之評估
＊The content should include evaluating the impact and contribution of the visit 
research-creation to developing the unit's academic creation.

	


	合作研究/創作計畫主持人簽名 (如無免簽)
Signature of collaborative research/creation principal investigator 
[bookmark: _GoBack](No signature is needed if there is none)
日  期：
Date :

	六、請檢附計畫書１份，內容應包括現職所從事之工作內容、來訪目的、訪問研究內容及預期研究成果，請以A4直式裝訂，並請申請人於計畫書封面簽名及簽註日期。
Please attach a copy of the proposal. The content should include:
· The content of the current job.
· The purpose of the visit.
· The research content of the visit and the anticipated research results.
Please bound in A4 format, and the applicant should sign and date the cover of the proposal.


附註：申請人請詳實填寫本表各項資料。申請表暨資料正本請由訪問單位存查。
Note: Applicants should fill in all the information in this form in detail. The visiting unit should keep the original application form and documents for inspection.
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